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Feierlicher Auszug
Postlude for 4 Brass Players and Organ

(2 Flhn(Trp), Horn, Bariton(Euph)

Martin Heinrichs

The piece of music “Feierlicher Auszug” is a postlude with the character 
of a cheerful wandering song. It effectively characterizes the transition 
from the spiritual to a physically secular environment. The departure into 
the new, the unknown is initially boldly set out on; it is not always without 
doubt and hesitation. The solemn procession with its interplay between organ 
and wind instruments and the hearty musical question-and-answer game, 
with admonishing and encouraging sequences, gives the departing listener 
the preparation for what is to come.

Das Musikstück "Feierlicher Auszug" ist ein Postludium mit dem Charakter 
eines fröhlichen Wanderliedes. So charakterisiert es effektvoll den Übergang 
von der spirituellen in eine körperlich weltliche Umgebung. Der Aufbruch ins 
Neue, Ungewisse wird zunächst kühn beschritten, ganz ohne Zweifel und 
Zaudern geht es mitunter nicht von statten. So gibt der feierliche Auszug mit 
einem Wechselspiel zwischen Orgel und Bläsern und dem herzhaften musikalischen 
Frage-Antwort-Spiel, mit mahnenden sowie aufmunternden Sequenzen dem 
Ausziehenden das Rüstzeug für das nun Kommende mit auf den Weg.
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